
NajpomembnejSi tocki dnevnega reda
14. redne seje skmpS&ine samoupravne
stanovanjske skupnosti sta bill sprejem
finanflnega nacrta za leto 1977 z razde-
litvijo stanariB in sprejem programa le-
toSnjega investicijskega vzdrzevanja. De-
legati, ki se jih je tokrat na seji zbralo
nekaj vefi kot obifiajno, so najprej potrdi-
h zapisnlk zadnje seje in pregiedali dokaj
uspesno izvrSevanje slclopov. Nato so
obravnavali program dela skupS&ne in
njenih odborov. Program delovanja skup-
seine je pravzaprav konkretizacija tega,
kar Je zapisano v smernicah dmzbeno-
ekonomskega razvoja obfiine. Osrednja
naloga bo nedvomno skrb za nadaljnji
razvoj in utrjevamje delegatsklh odnosov
na podrocju stanovanjske samoiiprave in
celotnega afanovanjskega gospodarstva.
Veliko dela jih iaka pri proufievanju nove
organlztranostl stanovanjskega gospodar-
stva v Ljubljani z namenom, da se orga-
nizirajo take strokovne sluzbe, ki bodo
omogoSile ucinkovito in smotmo oprav-

Ijanje nalog za hiino samoupravo in sta-
novanjsko skupnost. Pomembna pa je tudi
prouCitev tn analiza delovanja strobovnih
sluzb pri stanovanj&kd skupnosti, upofete-
vaje speciri&w organiadranost v Ljubljana.
Seveda pa se bo tudi stanovanjska skup-
nost akttvno vkljucila v priprave na voii-
fcve.

FUnan6nd nairt za deio v tern letu ao

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA SKUPNOST

Delitev stanarin
Skoraj 42 odstotkov stanarin za investicijsko vzdrzevanje — Sprejell

f jnancni nacrt — Kadrovske spremembe

izdelali ob predpostavki, da se bodo sta-
narine poviSale aa 30 odstokov ze 1. apri-
la. Kot je znano, pa je skupsoina mesta
Ljubljana sklenila, da bodo stanarine vi$je
od 1. maja naprej. Ker so stanarine glav-
ni vtr sredstev, bodo skuSali nastalo raz-
liko po predlogu delegatov fcriti na veC
naCinov: med drugim bodo za kritje raz-
like namenili tudi del sredstev od prod&je
kotlovniee v Savskem naselju, tako da
veCjih sprememb nairtovanega priliva ne
bo. PinanCni nacrt sredstev za gospodar-
Jenje s stanovanjskim in poslovnim JOo-
dom predvideva 363 milijona din dohod-
kov, kar Je 66 odstokov vefi kot lani.
Najveoji je delez stanarin — sfeoraj 26
milijonov, dobra 2 milijona din bo najem-
nin, etazni lastolfci stanovanj ill lokalov
pa bodo skupaj prispevatt nekaj Tei Sxrt
7 milijonov dmarjev.

Nato so oprejeii tudtl nadrt deli&ve sta-

narine: btstveni delez bo nainenjen za
investicijsko vadrzevanje (41,6 odst.>, 20
odstotkov bo za amortizacijo, 16 odst.
bodo znasali stroad upravljanja, 13,6
odstotka bodo namenili za tekoCe vzdrze-
vanje, ostalo pa za zakonske in pogod-
bene obveznosti.

Zelo burna Je baa nato razprava 0
tern, kako razdeliti denar za Investicijsko
vzdrzevanje. Takoj so ugotovHi, da bodo
lahko pokrili le del potreb, zato so v
razpravi nakazali tudi moznosti, da bi
Se na drugs nafiine zagotovili nekaj de-
narja za investicijsko vadrievanje. Ker
denar za tekofie vzdrzevanje ostaja, so
predlagali, naj ta denar sieer ostane na
ractmih hi£nih svetov, vendar naj ga
za£asno fldruzujejo za investaoijsko vzdr-
zevanje — ob soglasju hi£ndh svetov,
seveda. Predlagali so tudi, naj stanovanj-
aka skupnost najame kredtt, za popravilo

nakateTih stvari, saj bo zaradd okvar, kd
jih letos ne bodo popoinoma odpravtfi,
phhodnje leto skoda se vecja. Delegati
so imeii tudi nekaj pripomb na izdelan
program investJcij^ega vzdrzevanja, ki
zajema pregled del na 166 objektih v
oboini. Menili so, da bi morala strokovna
sluzba Staninvesla, ki Je program iztie-
lala, tdstim hignim svetom, kaiterih zahteve
po investicijskem vzdr^evanju niso bile
sprc^eto, vsaj odgovoriti ki pojasniti aakaj
tako. Program investicijskega vzdrzevanja
so nato le sprejefci, zahtevaJd pa so, da
imajo tudi hisnd sveti vpogled v izvrSe-
vanje programa in delo posameznih izva-
jaJcev, zahtevali pa so tudi iapolnitev
lanskega programa.

Predsedntk izvrfiilnega odbora FYanc
Pirc Je nato delegate informiral o pogod-
bi s Staninvestom, v kateri so zdaj zajete
tudd priporabe delegatov z zadnje seje
skupscine skupnosti. Ko so obravnavali
kadrovske zadeve, so namesto dosedanjih
clanov, ki svojih dolznosti iz razlicnih
vzrokov niso dobro opravljab, izvolili
nove. V iavrsilnem odboru bodo namesto
Jozeta Trancarja, Janeza Pezderca in Jan-
ka Brezovarja zdaj Alenka Mtadovan,
Nada Kos in Bozidar Brefiko. V odboru
za druzbeno pomofi bo Janez Ocepek
aamenjal Marijo Sonc, v odboru za grad-
njo stanovanj pa bo namesto Antona
Nenuta odsQej Janez KoSir.


